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Abstract (en)
[origin: WO9207631A1] The present invention is a composition for making a solid one-piece golf ball and the core of a two-piece or multi-layer
golf ball with a butadiene base crosslinked by a methacrylic acid zinc salt. The resulting product is a golf ball with outstanding performance which
possesses both resilience and durability and which can be reproduced accurately and economically. This type of golf ball is suitable for play by
tournament caliber golfers.

Abstract (fr)
Cette invention concerne une composition utile pour fabriquer une balle de golf solide en une piéce et le noyau d'une balle de golf en deux pieces
ou multi-couches, avec une base de butadiéne réticulée par un sel de zinc a l'acide méthacrylique. Le produit résultant est une balle de golf ayant
de remarquables performances, qui posséde a la fois la résilience et la durabilité et qui peut étre reproduite de maniére précise et économique. Ce
type de balle de golf est destinée aux bons joueurs disputant des compétitions.
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